



ADMINISTRATIVE NOTICES – AVIS ADMINISTRATIFS

Headquarters Edition
Number 60/88 December 28, 1988

Edition de l'administration centrale
Numéro 60/88 le 28 décembre 1988

APPLIED ECONOMIC ANALYSISL'ANALYSE ÉCONOMIQUE APPLIQUÉE

The Department is offering a two-day French course on applied economic analysis.

The course is offered to rotational and non-rotational officers. Participants will develop skills for economic analysis at the micro, meso and macro levels. The course includes an overview of economics and core studies.

The course leader is Dr. Gilles Paquet of Ottawa University.

The course will be given in French on January 26 and 27, 1989. The sessions will take place in the Pearson Building, room D2-210.

Officers who wish to participate should apply before January 16 by sending a memo signed by their supervisor to APF, attention F. Galipeau (996-1946).

The English course which was to be given on January 5 and 6 has been postponed sine die.

Le Ministère offre un cours de deux jours en français sur l'analyse économique appliquée.

Ce cours offert aux agents permutants et non permutants vise à inculquer aux participants les principes de l'analyse micro-économique, méso-économique et macro-économique. Il comprend une vue d'ensemble de l'économie et des études de base.

L'animateur en sera le Dr. Gilles Paquet de l'Université d'Ottawa.

Le cours sera donné en français les 26 et 27 janvier 1989, dans la salle D2-210 de l'édifice Pearson.

Les agents qui désirent s'y inscrire doivent envoyer avant le 16 janvier une note de service signée par leur superviseur à APF, à l'attention de F. Galipeau (996-1946).

Le cours anglais qui devait avoir lieu les 5 et 6 janvier a été reporté sine die.